
Til Kongsberg kirkelige fellesråd 
 
Uttalelser fra KADM fra møte den 23.01.25. 
 
KADM er bedt om å uttale seg om følgende punkter vedrørende budsjettkutt for fellesrådet 
pga reduksjon på to millioner i driftstilskuddet for 2025. 
 

1. Ledige stillinger settes vakante til annet er avklart. (Vedtatt i møte i KKF 03.12.24). 
Ved ledighet i stillinger vil behovet for stillingen vurderes av AU. Endring i oppgaver og 
ansvarsområder for ansatte må påregnes. 

2. Reduksjon i bruk av vikar og ekstrahjelp. Forordnede gudstjenester, gravferder og 
vielser vil så langt som mulig dekkes inn ved sykdom av andre ansatte. Øvrige 
aktiviteter vil bli vurdert.  

3. Daglig leder menighet 60% holdes vakant inntil videre. 
4. Samlokalisering av kontor. Kirkekontoret på Efteløt avvikles. Kontoret på Kirkestua i 

Tuft som eies av fellesrådet, brukes til samtaler og besøk, og kan holde åpent for 
publikum en gang pr uke. Samordning av kirkekontorene gir stordriftsfordeler og 
styrker samarbeidet. 

5. Bedriftshelsetjeneste reduseres til å omfatte kun de med risikofylt arbeid 

 

Uttalelse fra KADM til Fellesrådet: 

1. På grunn av den økonomiske situasjonen fellesrådet nå står i er det AU som vil vurdere 
behovet av stillingen. Tillitsvalgte skal gi uttalelse til AU i tilknytning til vurdering av ledige 
stillinger. Kirkevergen bes om å følge opp dette.  

2. KADM støtter forslaget. 
3. KADM støtter at stillingen står vakant inntil videre. 
4. KADM ser at samlokalisering kan bidra til en større grad av samhørighet blant de ansatte, 

samt at det vil skape større fagmiljø for flere ansattgrupper. Det har kommet signaler fra 
flere ansatte ved kirkekontoret i Efteløt om at de føler seg alene og ønsker seg et større 
kollegafelleskap.  
Samlokalisering ses på som gunstig for å bryte ned barrierer som har medført konflikt og 
som har vært årsak til stor ressursbruk for fellesrådet.  
Ved en samlokalisering av kirkekontorene vil man se stordriftsfordeler som gir gode 
muligheter for økonomisk effektivisering, f.eks. gjennom samordning av administrative 
oppgaver. I en situasjon hvor innsparingstiltak må veies opp mot hverandre må ikke 
utgifter til leie av lokaler gå på bekostning av personalressurser. 

5. KADM er informert i møtet om at avtalen med bedriftshelsetjenesten er endret, og 
utvalget støtter den ordningen som fellesrådet nå får. 

 

 

23.01.2025 

Lis Berit Nerli 

Leder av KADM 

 


